
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
        Aprovada 29/11/2013 
 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: dimecres 3 de juliol, 2013 
Hora: de 15:15 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres: 
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària acadèmica 
 
Caum  Aregay, Jesús  
Lupón Bas, Núria 
Ondategui Parra, Joan Carles 
Pérez Cabré, Elisabet 
Pujol Ramo, Jaume 
Serés Revés, Carme 
Vila Vidal, Núria 
 
 
S’excusen:  
Altisen Roman, Carme  
Giner Tort, Anna  
 

 

 

 
 
Ordre del dia 

 
1 Aprovació acta Junta anterior (12 de juny de 2013). 
2 Informe del Director: 
3 Encàrrec docent curs 13-14 

3.1 Últimes decisions 
3.2 Priorització llicències sabàtiques curs 13-14 

4 Assumptes sobrevinguts 
5 Torn obert de paraules. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

  

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de Junta del 12 de juny de 2013 

 
S’aprova l’acta de la Junta anterior. 
 
 

2. Informe del director 
 

2.1. Consell Acadèmic 26-6-13. El director informa sobre el que es va tractar en aquesta 
reunió, on destaca els canvis introduïts en la nota mínima per la sol·licitud de beques. 
 

2.2. UTG. La UPC està impulsant les Unitats Transversals de Gestió. Sembla que en tocarà 
una per Òptica (FOOT i DOO) i no solament al Campus de Terrassa. En aquests 
moments ja estem compartint la gestió econòmica amb la FOOT (Montse Centelles, 
pressupost DOO i Alba Rubies, projectes i convenis). 

 
2.3.  Pressupost docent des de la FOOT pel DOO. Per imposicions tècniques hem hagut 

de reagrupar les partides, atès que el servei d’economia no permet el nivell de detall 
que teníem anteriorment. Els grups d’assignatures quedaran configurats sota els 
següents noms: Òptica, Optometria- Contactologia i assignatures relacionades, 
Ciències Morfològiques i assignatures relacionades i Taller. A petició d’algun professor 
s’acorda demanar que, a més, es porti el control per assignatures. 

 
2.4. Situació contractual professora Gemma Julio. Tal com es va acordar a l’anterior 

Junta, s’ha enviat un informe al Vicerector de Personal que justifica la importància de 
una contractació més adequada per aquesta professora (adjunt). Segons el Vicerector, 
no se sabrà si hi ha places de lector fins a finals de setembre. Així mateix, tampoc es 
coneix com serà el procés per atorgar-les. 

 
 

3. Encàrrec docent 2013 
3.1. Últimes decisions sobre l’encàrrec.  

La demanda inicial de docència als Departaments de Ciències dels Materials i 
Enginyeria Metal·lúrgica i Enginyeria Mecànica s’han reduït. Actualment ens demanen 
54 punts al Dept. de Ciències dels Materials i Enginyeria Metal·lúrgica i 36 al 
d’Enginyeria Metal·lúrgica. Són, per tant, en total 90 punts.  
 
Les caps de Secció presenten els resums de capacitat lectiva tenint en compte 
l’encàrrec inicial i el posterior increment prioritzat de la FOOT que ja es va presentar a 
l’anterior Junta (12-6-13) i es debaten possibles baixes/sabàtics que es poden produir. 
 
La Junta decideix acceptar tot l’encàrrec de la FOOT, els 54 punts al Departaments de 
Ciències dels Materials i Enginyeria Metal·lúrgica i els 36 punts al Dept. d’Enginyeria 
Mecànica. 
 
Tenint en compte l’encàrrec docent esmentat, l’escreix de punts de docència es farà 
segons els acords per a la gestió de l’escreix de l’anterior Junta. A més es proposa 
atorgar 6 punts als professors amb AA o amb sexenni viu.  
 



3.2. Priorització llicències sabàtiques curs 13-14.  
El director informa que hi ha tres peticions per llicència sabàtica pel curs 13-14 en el 
nostre Departament: 
1. Josep Arasa. Projecte al centre ASCAM 
2. Núria Tomàs. Finalització de la tesi doctoral 
3. Joan Carles Ondategui. Finalització de la tesi doctoral 
 
El director recorda, que segons la normativa, el Departament, sobre la base dels 
informes entregats, ha d’atorgar entre 0-2 punts, d’un total de 24 punts que venen 
donats per altres criteris de la UPC. A més, consultat el Servei de Personal sobre la 
priorització dels sabàtics, el director indica que no és necessari fer la priorització. 
 
Finalment, després d’un debat la Junta acorda donar 2 punts a cadascun dels 
sol·licitants i que la proposta sigui no prioritzada. 
 

 
4. Assumptes sobrevinguts 
 

No n’hi ha. 
 
5. Torn obert de paraules  

 
L’Elisabet Pérez demana que s’expliqui als membres del Departament com han quedat 
redistribuïdes les tasques administratives del PAS. 
 
 
 
I sense més assumptes que tractar es dóna per acabada la reunió a les 17:00 h 
 
Terrassa, 3 de juliol de 2013 
 
 
 
 
 Vist i plau 
La Secretària Acadèmica El Director del DOO 
 
 

 
 
Mireia Pacheco 

 
 

 
 
Josep Pladellorens 

 


